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SĒDES PROTOKOLS 
Tukumā 

2023. gada 15. novembrī        SK/23/8 

Tukuma domes Sporta komisijas (turpmāk – Komisija) sēde sasaukta 2023. gada 

15. novembrī plkst. 08.30 klātienē, Talsu ielā 4, Tukumā. 

Sēdi plkst. 08.30 atklāj Komisijas priekšsēdētājs Sandis Čilipāns. 

Sēdi protokolē Tukuma novada pašvaldības Lietvedības un IT nodaļas lietvedības 

sekretāre Baiba Āboliņa. 

Tiek veikts sēdes audioieraksts, kas pievienots sēdes materiāliem dokumentu vadības 

sistēmā “Lietvaris”. 

 Sēdē piedalās:  

- Komisijas locekļi: Normunds Velps, Juris Kožeurovs, Inga Priede, Kristaps Gotfrīds, 

Ainārs Plezers, Andis Švāns, Aivo Bučiņš, Mārtiņš Tīss, Jānis Eisaks, Kaspars Valdmanis, Dace 

Liepiņa-Zusāne, Sergejs Kovaļovs, Modris Liepiņš, Reinis Duksītis, Varis Krūmiņš; 

- Kultūras un sporta nodaļas vadītāja Laura Stūrīte; 

- Kultūras un sporta nodaļas sporta speciālists Kaspars Baumanis; 

- laikraksta “Neatkarīgās Tukuma Ziņas” žurnāliste Agita Puķīte. 

Sēdē nepiedalās Komisijas locekļi: Haralds Lučkovskis, Uldis Ersts, Edijs Zanders, 

Lauris Strautmanis, Santa Laurinoviča, Roberts Rozentāls, Ilvars Auseklis. 

Darba kārtībā: 

1. Par finansējuma piešķiršana biedrību iniciatīvām 2024. gadā. 

2. Dažādi jautājumi. 

1. § 

Par finansējuma piešķiršana biedrību iniciatīvām 2024. gadā 

ZIŅO: Sandis Čilipāns.  

IZSAKĀS: Normunds Velps, Juris Kožeurovs, Inga Priede, Kristaps Gotfrīds, Ainārs Plezers, 

Andis Švāns, Aivo Bučiņš, Mārtiņš Tīss, Jānis Eisaks, Kaspars Valdmanis, Dace Liepiņa-

Zusāne, Sergejs Kovaļovs, Modris Liepiņš, Reinis Duksītis, Varis Krūmiņš, Agita Puķīte. 

Sandis Čilipāns informē, ka plānotais budžets 2024. gadam paliek tāds pats kā iepriekšējā 

gadā, jo arī šogad biedrību iniciatīvām atvēlēti 24 4002 euro. Ir pozīcijas, kurās paaugstināts 

finansējums, piemēram, “Tet Rally Liepāja” posms, kuram ar domes lēmumu jau ir noteikta 

konkrēta piešķiramā summa. 
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Juris Kožeurovs demonstrē uz ekrāna tabulu, kurā apkopots saraksts ar iesniegtajām 

iniciatīvām no 51 biedrības. Izveidots apkopojums par piešķirto finansējumu 5 gadu griezumā, 

atsevišķi izdalīts – 2023. gadā pieprasītās un piešķirtās summas, 2024. gadam biedrību plānotais 

budžets, pieprasītais no domes, sporta nodaļas atbalstītais. Juris Kožeurovs piebilst, ka 

maksimālais līdzfinansējums, kuru var piešķirt ir 20 000 euro. Kultūras un Sporta nodaļas 

speciālisti Sandis Čilipāns un Juris Kožeurovs (turpmāk tekstā – sporta nodaļa) izskatījuši 

iesniegumus, izvērtējuši vai tie atbilst Tukuma novada domes 2021. gada 29. septembra saistošo 

noteikumu Nr. 57 “Par finansējuma piešķiršanu sportistiem un sporta pasākumu organizēšanai 

Tukuma novadā” noteiktajiem kritērijiem. Ja nekas nemainās, sporta nodaļa rosina piešķirt 

identiskas summas kā pagājušajā gadā. 

Plkst. 09.02 ierodas Varis Krūmiņš. 

Aivo Bučiņš norāda, ka vajadzētu nodalīt tos sporta veidus, kuri tiek realizēti un finansēti 

Tukuma sporta skolā, lai tie nepārklātos.  

Komisijas locekļi diskutē par sporta pasākumu, sacensību pārklāšanos, iniciatīvu 

vērtēšanas kritērijiem, līdzfinansējuma piešķiršanu, Tukuma Sporta skolā apgūstamo sporta vedu 

dublēšanos ar biedrību pārstāvētajiem sporta veidiem, prioritātēm. 

Plkst. 09.15 ierodas Sergejs Kovaļovs un Jānis Eisaks. 

Sandis Čilipāns norāda, ka no Tukuma sporta skolas budžeta netiek finansēti sporta klubu 

pasākumi un sacensības. 

Sergejs Kovaļovs precizē, ka biedrības un sporta skola ir dažādas lietas, biedrības 

nodarbojas ar pieaugušajiem sportistiem, Tukuma sporta skolu apmeklē tikai bērni un tikai 

noteiktos sporta veidos, kurus realizē sporta skola. 

Sandis Čilipāns rosina izskatīt apkopotos iesniegumus, ja Komisijas locekļi nepiekrīt 

sporta nodaļas ieteiktajam atbalstam, lūgums izteikt savus priekšlikumus, ja iebildumu nav, virzīt 

ieteikumus līdzfinansējuma piešķiršanai.  

Hokeja klubs “Tukums”. 

Modris Liepiņš precizē, ka Hokeja klubs “Tukums” realizē hokeju, daiļslidošanu un 

vieglatlētiku. 

Juris Kožeurovs informē, ka sporta nodaļa izskatījusi iesniegumu un, tāpat kā 2023. gadā, 

rosina piešķirt maksimālo līdzmaksājuma summu. 

Modris Liepiņš pauž neapmierinātību ar finansējuma apmēru, jo biedrība pārstāv trīs 

sporta veidus. 

Sandis Čilipāns paskaidro, ka biedrība ir viena un līdzfinansējumu piešķir biedrībai, nevis 

sporta veidiem atsevišķi. 

Komisijas locekļi diskutē, vienojas jautājumu izskatīt pēc pārējo jautājumu izvērtēšanas, 

jo, lai piešķirtu lielāku finansējumu, kādai citai biedrībai tas ir jānoņem. 

Futbola klubs “Tukums 2000”. 

Komisijas locekļi iebilst sporta nodaļas noteiktajam atbalstam 25 000 euro, diskutē par 

maksimālā budžeta pārsniegšanu.  

Sandis Čilipāns rosina arī šīs iniciatīvas pārskatīšanu pēc pārējo iesniegumu izvērtēšanas. 

Tukuma Vieglatlētikas klubs. 

Diskusijas nav, Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu pagājušā gada apmērā. 

Florbola klubs “Irlava”. 

Diskusijas nav, Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu pagājušā gada apmērā. 
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Basketbola klubs Tukums 

Sandis Čilipāns precizē, ka tas ir veterānus pārstāvošais basketbola klubs, ierosinājums 

summu paaugstināt, jo biedrība plāno rīkot “Baltic cup” Tukumā. 

Jānis Eisaks jautā, kad būs zināms, vai šādas sacensības tiks rīkotas. 

Sandis Čilipāns atbild, ka, ja līdzfinansējumu paaugstinās, sacensības varēs organizēt, ja 

nepaaugstinās, tad Baltijas kauss notiks citā pilsētā. 

Komisijas locekļi diskutē un iepazīstas ar iniciatīvu, piekrīt paaugstināt līdzfinansējumu. 

Novusa klubs “Tukums”. 

Diskusijas nav, Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu pagājušā gada apmērā. 

Mākslas vingrošanas klubs ”Baltijas puķe”. 

Diskusijas nav, Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu pagājušā gada apmērā. 

Plkst. 09.43 ierodas Inga Priede. 

Ceļojumu un orientēšanās klubs “Silva”. 

Juris Kožeurovs informē, ka biedrība prasa lielāku līdzfinansējumu nekā pagājušajā gadā, 

sporta nodaļa to atbalsta, jo 2024. gadā plānots rīkot “Brīvības rogainingu” Tukumā. 

Sandis Čilipāns skaidro, ka šajā gadījumā tiks popularizēts Tukuma vārds un sagatavotais 

karšu materiāls noderēs citos līdzīgos pasākumos. 

Komisijas locekļi piekrīt līdzfinansējuma palielināšanai. 

Tukuma Šaušanas sporta klubs. 

Sandis Čilipāns informē, ka sporta nodaļa rosina piešķirt līdzfinansējumu pagājušā gada 

apmērā. 

Jānis Eisaks ierosina summu palielināt, jo šaušanas klubs ir sevi pierādījis sacensībās un 

Tukuma vārdu nes ne tikai Latvijā, bet arī pasaulē. 

Sandis Čilipāns piekrīt, bet tad jādomā, kam noņemt līdzfinansējumu.  

Komisijas locekļi diskutē, nolemj piešķirt līdzfinansējumu pagājušā gada apmērā. 

Sporta biedrība “Baltais drakons”. 

Diskusijas nav, Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu pagājušā gada apmērā. 

Sporta klubs “Irlava”. 

Diskusijas nav, Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu pagājušā gada apmērā. 

Sporta klubs “Tukuma brāļi”. 

Sandis Čilipāns informē, ka sporta nodaļa ierosina palielināt līdzfinansējumu.  

Diskusijas nav, Komisija piekrīt piešķirt lielāku līdzfinansējumu.  

Tukuma Golfa klubs. 

Diskusijas nav, Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu pagājušā gada apmērā. 

Kurzemes futbola centrs. 

Diskusijas nav, Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu pagājušā gada apmērā. 

Latvijas Minifutbola asociācija. 

Diskusijas nav, Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu pagājušā gada apmērā. 

Latvijas airēšanas federācija. 

Sandis Čilipāns informē, ka līdzfinansējums ir samazināts, jo šogad viena no četriem 

airētājiem absolvēja Murjāņu sporta ģimnāziju un līdz ar to palikuši trīs sportisti. 

Biedrība “Bushido centrs”. 
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Juris Kožeurovs informē, ka biedrībai plānots piešķirt līdzfinansējumu pagājušā gada 

apmērā. 

Jānis Eisaks piebilst, ka, ja būtu iespējams, rosinātu palielināt līdzfinansējumu, jo 

sportistiem ir labi sasniegumi sacensībās, turklāt biedrība nodarbojas ar sociālo integrēšanu. 

Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu pagājušā gada apmērā. 

Biedrība “Motosport Racing team”. 

Jānis Eisaks jautā, vai tā ir Tukuma biedrība. 

Juris Kožeurovs atbild, ka nav, bet sporta nodaļa atbalsta līdzfinansējuma piešķiršanu, jo 

plānotās sacensības rīkos Tukumā.  

Diskusijas nav, Komisija piekrīt piešķirt prasīto līdzfinansējumu. 

Basketbola skola Tukums. 

Kristaps Gotfrīds nepiekrīt norādītajai summai, uzskatot, ka pēc kritērijiem pienākas 

10 500 euro, bet sporta nodaļa rosina piešķirt 15 000 euro.  

Komisijas locekļi diskutē un rosina diskusiju turpināt pēc pārējo iesniegumu izvērtēšanas. 

Tukuma jātnieku sporta klubs “Pakaviņi”. 

Sandis Čilipāns informē, ka šogad summu noapaļo no 625 euro līdz 700 euro. 

Diskusijas nav, Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu. 

Lidmodelisma attīstības centrs. 

Diskusijas nav, Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu pagājušā gada apmērā. 

Klubs “CrossMoto Racing Team”.  

Juris Kožeurovs norāda, ka šogad līdzfinansējumu plānots palielināt, jo klubam ir labi 

sasniegumi.  

Diskusijas nav, Komisija piekrīt palielināt līdzfinansējumu. 

Biedrība “DK Irlava”. 

Juris Kožeurovs informē, ka šogad summu mazliet samazina. 

Diskusijas nav, Komisija piekrīt piešķirt minēto līdzfinansējumu. 

Biedrība “Tukuma BMX riteņbraukšanas klubs”. 

Aivo Bučiņš informē par kluba darbību, lūdz summu paaugstināt, pamatojot ar plānoto 

sacensību rīkošanu. 

Komisijas locekļi diskutē, jautājumu rosina izskatīt pēc pārējo iesniegumu izvērtēšanas. 

Plkst. 10.15 ierodas Kaspars Valdmanis. 

Biedrība “SK Slampe/Zevid”. 

Reinis Duksītis informē par kluba darbību un sasniegumiem, pamato līdzfinansējuma 

pieprasījumu.  

Diskusijas nav, Komisija piekrīt piešķirt prasīto līdzfinansējumu. 

Plkst. 10.20 no komisijas sēdes aiziet Laura Stūrīte.  

Jātnieku sporta klubs “Lejnieki”. 

Diskusijas nav, Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu. 

Biedrība “Dejas izaugsme”. 

Juris Kožeurovs informē, ka šī biedrība iepriekš nav vērsusies ar iniciatīvas pieteikumu, 

sasniegumus var vērtēt iepriekš rīkotajās deju sacensībās “Tukums Cup”, sporta nodaļa atbalsta 

piešķirt 2000 euro līdzfinansējumu. 
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Diskusijas nav, Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu. 

Sporta klubs ”Brīvsolis”. 

Diskusijas nav, Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu pagājušā gada apmērā. 

Biedrība “Džūkstei”. 

 Juris Kožeurovs informē, ka hokejisti sasnieguši labus rezultātus, tādēļ sporta nodaļa 

atbalsta līdzfinansējuma paaugstināšanu līdz 1500 euro. 

Komisija piekrīt palielināt līdzfinansējumu. 

Biedrība “Race ON”. 

Dace Liepiņa-Zusāne nepiekrīt līdzfinansējuma piešķiršanai, jo biedrība vairākus gadus 

iesniedz nekorektus, neprecīzus iesniegumus, uzskata, ka tā ir necieņa pret citām biedrībām. 

Komisijas locekļi diskutē, rosina diskusiju turpināt pēc pārējo iesniegumu izvērtēšanas. 

Latvijas kalnu riteņbraukšanas attīstības centrs. 

Dace Liepiņa-Zusāne iebilst pret tāmē norādītajām izmaksām, uzskata, ka reklāmas 

izdevumiem tiek prasīts par daudz. 

Juris Kožeurovs uzsver, ka komisija piešķir līdzfinansējumu pasākumam kopumā, kas ir 

daļa no prasītās summas un nesedz visas pozīcijas.  

Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu pagājušā gada apmērā. 

Biedrība “MX Jaunpils”. 

Diskusijas nav, Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu pagājušā gada apmērā. 

Biedrība “Kandavas attīstībai”. 

Kristaps Gotfrīds informē par biedrības sasniegumiem un pamato finansējuma 

pieprasīšanu. 

Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu pagājušā gada apmērā. 

Tukuma invalīdu sporta klubs. 

Diskusijas nav, Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu pagājušā gada apmērā. 

Biedrība “Milzkalna apļi”. 

Juris Kožeurovs norāda, ka līdzfinansējumu plānots piešķirt pagājušā gada apmērā, bet 

iepriekšējā gadā aktivitāte nenotika un līdzfinansējums netika piešķirts, tādēļ arī šogad – ja 

sniega nebūs – nauda netiks izlietota.  

Diskusijas nav, Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu pagājušā gada apmērā. 

Biedrība “Līdzvērtība”. 

Diskusijas nav, Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu pagājušā gada apmērā. 

Tukuma novada šaha un citu intelektuālo interešu klubs. 

Diskusijas nav, Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu pagājušā gada apmērā. 

Biedrība “SK Kandava”. 

Diskusijas nav, Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu pagājušā gada apmērā. 

Sporta klubs “Jaunpils”. 

Diskusijas nav, Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu pagājušā gada apmērā. 

Kandavas jātnieku klubs “STAFETE”. 

Diskusijas nav, Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu. 

Kandavas kartinga klubs. 

Juris Kožeurovs informē, ka šogad summa ir mazāka, jo pieprasījums ir mazāks. 

Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu. 
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Biedrība “Engures sportam”. 

Diskusijas nav, Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu pagājušā gada apmērā. 

Biedrība “BK Jaunpils”. 

Juris Kožeurovs norāda, ka šogad līdzfinansējums ir mazāks.  

Komisijas locekļi diskutē par iesniegto tāmi, piekrīt piešķirt līdzfinansējumu. 

Biedrība “Gravel Bike Latvia”. 

Juris Kožeurovs informē, ka 2024. gadā biedrība plāno divu dienu pasākumu – 

Starptautiskas divu dienu gravel riteņbraukšanas sacensības, tāpēc sporta nodaļa atbalsta 

līdzfinansējuma paaugstināšanu. 

Dacei Liepiņai-Zusānei ir iebildumi  pret tāmē norādītajām summām. 

Sandis Čilipāns norāda, ka biedrība ar rīkotajiem pasākumiem sevi ir pierādījusi un tāpēc 

tiek rosināts palielināt līdzfinansējumu. 

Komisijas locekļi diskutē, piekrīt palielināt līdzfinansējumu. 

Moto piedzīvojumu klubs “apPasaule”. 

Diskusijas nav, Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu pagājušā gada apmērā. 

Biedrība “Streetbasket”. 

Kristaps Gotfrīds komentē iepriekšējā gada sadarbību ar biedrību, rīkojot “Ghetto 

Basket”.  

Dace Liepiņa-Zusāne iebilst, ka pasākums, ir plānots Tukuma pilsētas svētku laikā un tad 

notiks arī “Tet Rally Liepāja”. 

Juris Kožeurovs informē, ka sporta nodaļa noraidīja līdzfinansējuma piešķiršanu, dodot 

iespēju vietējām biedrībām, jo prasītais līdzfinansējums ir pārāk liels. 

Komisija noraida līdzfinansējuma piešķiršanu. 

Plkst. 11.00 no komisijas sēdes aiziet Andis Švāns. 

Latvijas Orientēšanās federācija. 

Sergejs Kovaļovs jautā vai šī plānotā “Latvijas orientēšanās nakts 2024” nedublējas ar 

Cok “Silva” rīkoto orientēšanos. 

Juris Kožeurovs atbild, ka pasākumi ir līdzīgi. Iepriekšējos gados Cok  “Silva” rīkoja gan 

orientēšanās pasākumus, gan orientēšanās nakti, kā arī rogainingu, bet līdzfinansējums nepietika, 

tāpēc Cok “Silva” vairs nerīko orientēšanās nakti, bet to turpina darīt Latvijas orientēšanās 

federācija.  

Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu pagājušā gada apmērā. 

Starptautiska sacensību organizācija “RE EVENT”. 

Juris Kožeurovs informē, ka šis rallijs ir atbalstīts ar Tukuma novada domes 2022. gada 

26. oktobra lēmumu Nr. 57 “Par finansiālu atbalstu Eiropas autorallija čempionāta rīkošanai 

2023. gadā un Pasaules autorallija čempionāta rīkošanai 2024. gadā” un noteikts līdzfinansējums 

40 000 euro apmērā. 

Biedrība “FK Jaunpils”. 

Sandis Čilipāns informē, ka sporta nodaļa noraida pieteikumu, jo tas ir vienas skolas 

vienas dienas pasākums, arī citas skolas rīko līdzīgas sporta dienas, finansējumu meklē pie 

vecākiem vai sponsoriem. 

Diskusijas nav, Komisija noraida līdzfinansējuma piešķiršanu. 

Biedrība “RIDEIT LATVIA”. 
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Sandis Čilipāns informē, ka biedrība pirmo reizi pieprasa līdzfinansējumu, bet līdzīgas 

skeitparka sacensības tika rīkotas 2 gadus iepriekš un bija labi apmeklēts, tāpēc ieteikums 

piešķirt līdzfinansējumu. 

Diskusijas nav, Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu. 

Tukuma disku golfa klubs. 

Sandis Čilipāns norāda, ka naudas pieprasījums ir nepamatots, bet ierosina piešķirt 

minimālu līdzfinansējumu pirmā pasākuma organizēšanai. Ja būs panākumi, nākamgad varēs 

lemt par lielākas summas piešķiršanu. 

Diskusijas nav, Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu. 

Sandis Čilipāns informē, ka ir izskatīti visi iesniegumi un jāatgriežas pie jautājumiem, 

par kuriem radās diskusijas, atgādinot, ka, lai kādai iniciatīvai palielinātu līdzfinansējumu, kādai 

tas ir jānoņem. 

Futbola klubs “Tukums 2000”. 

Sandis Čilipāns jautā, vai Komisijas locekļu ierosinājums ir atstāt 25 000 euro 

līdzfinansējumu. 

Komisijas locekļi diskutē par vienādu principu ievērošanu un rosina arī biedrībai Futbola 

klubs “Tukums 2000” piešķirt maksimālo līdzfinansējumu 20 000 euro, nevis 25 000 euro. 

Kaspars Valdmanis protestē un uzskata, ja tiek pārskatīts Futbola kluba “Tukums 2000” 

iesniegums, tad jāpārskata visi. 

Sandis Čilipāns rosina balsot par 25 000 euro atstāšanu. 

Kaspars Valdmanis kā ieinteresētā persona balsojumā nepiedalās. 

Atklāti balsojot, ar 10 (desmit) balsīm par (Mārtiņš Tīss, Jānis Eisaks, Modris Liepiņš, 

Kristaps Gotfrīds, Sandis Čilipāns, Sergejs Kovaļovs, Ainārs Plezers, Varis Krūmiņš, Reinis 

Duksītis, Juris Kožeurovs), ar 3 (trīs) balsīm pret (Inga Priede, Dace Liepiņa-Zusāne, Normunds 

Velps), 1 (viens) atturas (Aivo Bučiņš), 

Komisija nolemj:  

atbalstīt 25 000 euro līdzfinansējuma piešķiršanu Futbola klubam “Tukums 2000”. 

Basketbola skola Tukums. 

Juris Kožeurovs informē, ka diskusija bija par 15 000 euro atstāšanu vai samazināšanu uz 

12 000 euro. 

Kristaps Gotfrīds rosina piešķirt 12 000 euro līdzfinansējumu 

Sandis Čilipāns rosina balsot par 15 000 euro atstāšanu. 

Mārtiņš Tīss kā ieinteresētā persona balsojumā nepiedalās. 

Atklāti balsojot, ar 7 (septiņām) balsīm par (Jānis Eisaks, Reinis Duksītis, Kaspars 

Valdmanis, Sergejs Kovaļovs, Sandis Čilipāns, Dace Liepiņa-Zusāne, Juris Kožeurovs), ar 

5 (piecām) balsīm pret (Normunds Velps, Varis Krūmiņš, Kristaps Gotfrīds, Inga Priede, Aivo 

Bučiņš,), 2 (divi) atturas (Ainārs Plezers, Modris Liepiņš), 

Komisija nolemj:  

atbalstīt 15 000 euro līdzfinansējuma piešķiršanu Basketbola skolai Tukums. 

Komisijas locekļi diskutē par balsošanas rezultātiem, Sandis Čilipāns vērš uzmanību, ka, 

ja balsojumā būtu vienāds balsu skaits, Sporta komisijas priekšsēdētāja balss būtu noteicošā. 

Plkst. 11.20 no Komisijas sēdes aiziet Reinis Duksītis. 
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Biedrība “Tukuma BMX riteņbraukšanas klubs”. 

Juris Kožeurovs informē, ka iepriekšējais līdzfinansējums bija 5000 euro, sporta nodaļa 

rosina piešķirt 7000 euro. 

Aivo Bučiņš iebilst pret summu, jo, lai rīkotu sacensības, ir nepieciešams lielāks 

līdzfinansējums. 

Komisijas locekļi diskutē. 

Sandis Čilipāns vērš uzmanību, ka, lai piešķirtu papildus līdzfinansējumu, kādam tas 

jāatņem. 

Komisija piekrīt piešķirt līdzfinansējumu 7000 euro apmērā. 

Plkst. 11.30 no Komisijas sēdes aiziet Kristaps Gotfrīds. 

Biedrība “Race ON”. 

Dace Zusāne-Liepiņa rosina neatbalstīt iniciatīvu, jo biedrība jau kuro gadu nav 

iesniegusi korektu iesniegumu, uzskata, ka tas nav godīgi pret pārējo biedrību ieguldīto darbu. 

Sandis Čilipāns iebilst, ka tiek vērtēts pasākums, nevis dokumentālā precizitāte.  

Komisijas locekļi diskutē par dokumentu aizpildīšanu. 

Sandis Čilipāns rosina balsot par ieteiktā līdzfinansējuma piešķiršanu. 

Atklāti balsojot, ar 9 (deviņām) balsīm par (Ainārs Plezers, Normunds Velps, Sandis 

Čilipāns, Modris Liepiņš, Jānis Eisaks, Mārtiņš Tīss, Juris Kožeurovs, Inga Priede, Aivo 

Bučiņš), ar 3 (trīs) balsīm pret (Dace Liepiņa-Zusāne, Kaspars Valdmanis, Varis Krūmiņš), 

1 (viens) atturas (Sergejs Kovaļovs), 

Komisija nolemj:  

atbalstīt līdzfinansējuma piešķiršanu biedrībai “Race ON”. 

Plkst. 11.35 no Komisijas sēdes aiziet Sergejs Kovaļovs. 

Sandis Čilipāns informē, ka katru gadu ir kāds pasākums, kurš nenotiek un finansējums 

netiek izlietots, tādos gadījumos biedrības raksta iesniegumu par attiekšanos no līdzfinansējuma 

vai piešķirtais līdzfinansējums tiek novirzīts citām aktivitātēm. 

Juris Kožeurovs informē, ka komisija virza jautājumu par līdzfinansējuma piešķiršanu 

dažādām iniciatīvām par kopējo summu 224 442 euro uz Finanšu komiteju izskatīšanai. 

Sandis Čilipāns rosina balsot par līdzfinansējuma sadalījumu dažādām iniciatīvām un 

kopsummas apstiprināšanu. 

Atklāti balsojot, ar 11(vienpadsmit) balsīm par (Ainārs Plezers, Normunds Velps, Sandis 

Čilipāns, Jānis Eisaks, Mārtiņš Tīss, Juris Kožeurovs, Inga Priede, Aivo Bučiņš, Dace Liepiņa-

Zusāne, Kaspars Valdmanis, Varis Krūmiņš), ar 1 (vienu) balsi pret (Modris Liepiņš), atturas – 

nav, 

Komisija nolemj:  

virzīt jautājumu par līdzfinansējuma piešķiršanu dažādām iniciatīvām un kopsummas 

apstiprināšanu Finanšu komitejai. 

2. § 

Dažādi jautājumi 

Juris Kožeurovs informē: 

- par sporta nodaļas budžeta sadalījumu, kopējā summa ir 103 000 euro;  
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- Latvijas tautas sporta asociācijas sapulcē tika ierosināts nākamajā gadā rīkot Latvijas 

jaunatnes olimpiādi, tāpēc 15 000 euro paredzēti šim pasākumam; 

- papildus paredzēti Tukuma novada čempionāti, kuri kļuvuši plašāki, ir interese no 

citiem novadiem. Iepriekš finansējums bija 10 000 euro, šogad palielināts par 5000 euro; 

- pirmsskolas izglītības iestāžu sporta dienām iepriekš tika piešķirts 1000 euro, 

2024. gadam plānots palielināt uz 2000 euro, jo Tukuma novada pagasti arī rīkos šādus 

pasākumus; 

- 2000 euro atvēlēti Latvijas sporta veterānu sporta spēlēm, kuras notiks 2024. gada 6.-

7. jūlijā; 

- sporta nodaļa pārņēmusi starpskolu sporta sacensību organizēšanu, 7000 euro plānoti 

Skolas sporta olimpiāžu rīkošanai. 

Dace Liepiņa-Zusāne jautā, vai nākamgad plānoti Tukuma sporta un veselības svētki. 

Sandis Čilipāns atbild, ka vēl nav ieplānots, bet piekrīt, ka tie būtu jāatjauno un sporta 

nodaļa par šo jautājumu padomās. 

Agita Puķīte jautā, vai slēpošana/slidošana ir plānota tikai Tukumā.  

Juris Kožeurovs atbild, ka pagaidām jā, bet plānots uzrunāt biedrības. Viss atkarīgs no 

laikapstākļiem. 

Personas datus Tukuma novada pašvaldība apstrādājusi, pamatojoties uz Eiropas 

parlamenta un padomes regulas (ES) 2016/679 par fizisku personu aizsardzību attiecībā uz 

personas datu apstrādi un šādu datu brīvu apriti, ar ko atceļ Direktīvu 95/46EK, 6. panta pirmās 

daļas (c) punktu – apstrāde ir vajadzīga, lai izpildītu uz pārzini attiecināmu juridisku 

pienākumu. 

Sēdi slēdz plkst. 11.50. 

Komisijas priekšsēdētājs  (personiskais paraksts)  S. Čilipāns 

Protokolists    (personiskais paraksts)  B. Āboliņa 


